
                                     Zápis 
 

z 22. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha  dne  5. 2. 2013. 
 

Přítomno dle prezenční listiny:  21 
Omluveni: RNDr. Pokorný, doc. Dostálek, Ing. Hádková 
Hosté: prof. Melzoch, prof. Kratochvíl, Ing. Chválná,  doc. Pospíšil, doc. Bělohlav 
 
Úvodem  předsedkyně  AS předložila program jednání, který senát schválil.  
 
Program:  

1. Výsledky voleb do Studentské části AS 
2. Volba předsedy studentské části AS 
3. Změna Organizačního řádu VŠCHT Praha 
4. VTP Kralupy 
5. Různé 

a) Nominace zástupců do SK RVŠ 
b) Informace o postupu projednávání novely VŠ zákona  
c) Informace o jednání Rady VC 
d) Informace z KR 

 
Ad 1.  
Předsedkyně prof. Valentová přivítala nově zvolené zástupce do studentské části AS.  
Nově zvolenými zástupci na funkční období do 31.1.2015  jsou: Ing. Pavlína Novotná 
(FCHI), Ing. Ondřej Jankovský (FCHT), Ing. Jiří kroužek a Ing. Kristýna Hádková (FTOP), 
Daniel Holý a Ing. Martin Janda (FPBT). Nově zvolení členové studentské části AS se 
dohodnou na zařazení do výborů a oznámí svá rozhodnutí na příštím zasedání AS. 
 
Ad 2. 
Předsedkyně navrhla jako skrutátory pro volbu předsedy SC AS doc. Slavíčka a doc. Nováka, 
které senát schválil. Předsedkyní SC AS VŠCHT byla jednomyslně zvolena Ing. Klára 
Smolná (odevzdáno platných hlasů 7, pro 7).   
 
Ad 3. 
Od 5.2.2013 je v provozu Dětský koutek, s tím souvisí navrhovaná změna  Organizačního 
řádu VŠCHT, kterou senát schvaluje. 
 
21 – 0- 0 
 
Ad 4. 
Senátoři obdrželi Návrh kupní smlouvy a Podmínky přijetí dotace MPO na projekt 
Technopark Kralupy. Prof. Valentová přečetla memorandum děkanů a rektora, v němž 
vyjadřují souhlas s projektem vědecko-technického parku (VTP) Kralupy a stanovisko děkana 
Labíka k této záležitosti. Doc. Pospíšil informoval o usnesení zastupitelstva Kralup n/V, 
v němž zastupitelstvo schvaluje odprodej nemovitosti pro účely VTP za cenu 5 mil Kč. 
Celkové náklady na projekt jsou v současné době odhadovány na 186 mil Kč, přičemž je 
požadována 25% spoluúčast   VŠCHT.  Prorektor Pospíšil informoval také o jednání s Ing. 
Reissem, který by měl zastávat funkci manažera projektu.  
 
 



Po krátké diskusi přijal AS následující usnesení: 
Akademický senát VŠCHT Praha vyjadřuje souhlas se záměrem vedení VŠCHT Praha 
uskutečnit nákup nemovitosti v Kralupech n/Vlt. a přijmout Podmínky poskytnutí dotace 
v rámci prioritní osy 5. Prostředí pro podnikání a inovace, oblast podpory 5.1 Platformy 
spolupráce, programu PROSPERITA na projekt Technopark Kralupy. 
 
18 – 3 – 0 

 
 Ad  5. 

a) Ing. František Moulis byl navržen jako zástupce VŠCHT Praha do SK RVŠ, Ing. 
Pavlína Novotná byla navržena jako náhradnice do SK RVŠ. 

b) Prof. Melzoch  seznámil senát se základními tezemi  navrhované novely VŠ zákona.  

c) Prorektor Pospíšil informoval o jednání Rady VC, která se sešla 22.1. 2013. Detailně 
byl projednán rozpočet navrhovaný VC pro r. 2013, jak provozní, tak i investiční část. 
Z diskuse okolo potřeby SW pro výukové účely vyplynul požadavek průzkumu využití 
SW pro výuku studentů jednotlivých fakult. Tato informace je potřebná pro případné 
nastavení spoluúčasti fakult při spolufinancování potřebných SW licencí. Obdobně 
bude postupováno i při platbách za využívání některých externích placených IT 
služeb. Financování obnovy aktivních prvků na kolejích bude nastaveno v reakci na 
posudek, který si nechal externě zpracovat ředitel SÚZ Ing. Starý (posudek byl předán 
k vyjádření VC). Vybudování bezdrátové WiFi sítě v kampusu Dejvice bude zařazeno 
do rozpočtu s přihlédnutím k finančním možnostem VŠCHT bez ohledu na zdroj 
financování (potenciálně program ISPROFIN). Prorektor dále informoval, že byla 
zadána analýza IT a telekomunikační infrastruktury a služeb na VŠCHT. Analýzu 
provede externí subjekt (Ing. Vácha), termín předání zprávy duben 2013. 

d)  
- Rektorovi ČVUT byl zaslán dodatek k nájemní smlouvě o pronájmu ploch v budově 

B, kterým se upravuje výše nájemného. 
- Připravuje se nová kolektivní smlouva na období 2013 - 2015, odborová organizace 

navrhuje navýšení mzdových tarifů. Prof. Valentová doporučuje, aby příští zasedání 
AS navštívil doc. Janků a seznámil senát s navrhovanou úpravou. 
 
 
Příští zasedání 26. února 2012 

 
 

 
Zapsala: K. Wildová                                                                         Za správnost: O. Valentová 


